



CORPORATION DE LA MUNICIPALITÉ / OF THE TOWNSHIP OF VAL RITA - HARTY

TEL: (705) 335-6146
FAX: (705) 337-6292

106 GOVERNMENT ROAD W
VAL RITA, ON, P0L 2G0

WWW.VALHARTY.CA
ADMINISTRATION@VALHARTY.CA

MUNICIPAL ELECTIONS 2026

NOTICE OF VOTERS' LIST

NOTICE IS HEREBY GIVEN that, the list of all persons entitled to be electors for the municipal election, has been prepared by the Elections Clerk/Returning Officer.

The Municipality of Val Rita-Harty is encouraging all eligible electors to verify that their information is accurate on the Voters' List for the 2026 Municipal & School Board Elections. Keeping the Voters' List up to date helps ensure a smooth and efficient election process.

The Municipality of Val Rita-Harty Administration office will accept revisions to the Voters' list. The EL15 application form is available at the front counter for completion and is also available on the website at www.valharty.ca.

A person may make application requesting that their name be added to or removed from the Voters' List or that information on the Voters' List relating to them be amended by completing the form which is available at the Municipal Office, as follows:

Municipality of Val Rita-Harty - 106 Government Road

The application shall be in writing and shall be filed in person or by mail by the applicant or his/her agent. Proof of identity and residence as prescribed in O. Reg 304/13 will be required of the applicant. If the applicant does not appear in person, a certified copy showing proof of identification and proof of residency/occupancy is required.

***** Please note that the office hours for the Municipality of Val Rita-Harty are posted on the main office door, website and Facebook. Telephone calls are monitored on Tuesdays, Wednesdays and Thursdays.***

QUALIFICATIONS OF ELECTORS

A person is entitled to vote in a municipal election if he or she on voting day,

- Is a Resident in the Municipality of Val Rita-Harty, or is the owner or tenant of land in the Municipality or the spouse of such owner or tenant, and
- Is a Canadian citizen, and
- Is at least 18 years old, and
- Is not prohibited from voting by law.

**DATED AT THE MUNICIPALITY OF VAL RITA-HARTY
THIS 27th DAY OF AUGUST, 2026.**

BARBARA MAJOR
Elections Clerk/Returning Officer



CORPORATION DE LA MUNICIPALITÉ / OF THE TOWNSHIP OF VAL RITA - HARTY

TEL: (705) 335-6146
FAX: (705) 337-6292

106 GOVERNMENT ROAD W
VAL RITA, ON, P0L 2G0

WWW.VALHARTY.CA
ADMINISTRATION@VALHARTY.CA

ÉLECTIONS MUNICIPALES DE 2026

AVIS CONCERNANT LA LISTE ÉLECTORALE

AVIS EST PAR LES PRÉSENTES DONNÉ que la liste de toutes les personnes ayant le droit de voter à l'élection municipale a été préparée par la greffière des élections/directrice du scrutin.

La Municipalité de Val Rita-Harty encourage toutes les personnes ayant le droit de vote à vérifier l'exactitude de leurs renseignements sur la **liste électorale pour les élections municipales et scolaires de 2026**. La mise à jour de la liste électorale contribue à assurer un processus électoral efficace et sans heurts.

Le bureau administratif de la Municipalité de Val Rita-Harty acceptera les demandes de révision de la liste électorale. Le formulaire de demande **EL15** est disponible au comptoir d'accueil pour être rempli et est également disponible sur le site Web www.valharty.ca.

Toute personne peut présenter une demande afin que son nom soit ajouté à la liste électorale ou en soit retiré, ou afin que les renseignements la concernant sur la liste électorale soient modifiés, en remplissant le formulaire disponible au bureau municipal à l'adresse suivante : **Municipalité de Val Rita-Harty – 106, chemin Gouvernement, Val Rita**

La demande doit être présentée par écrit et déposée en personne ou envoyée par la poste par le demandeur ou son représentant. Une preuve d'identité et de résidence, conformément au *Règlement de l'Ontario 304/13*, sera exigée du demandeur. Si le demandeur ne se présente pas en personne, une copie certifiée conforme des documents attestant son identité ainsi que sa résidence ou son occupation des lieux est requise.

*****Veuillez noter que les heures d'ouverture du bureau de la Municipalité de Val Rita-Harty sont affichées sur la porte principale du bureau, sur le site Web et sur Facebook. Les appels téléphoniques sont surveillés les mardis, mercredis et jeudis.***

CONDITIONS REQUISES POUR ÊTRE ÉLECTEUR

Une personne a le droit de voter à une élection municipale si, le jour du scrutin, elle :

- réside dans la Municipalité de Val Rita-Harty, ou est propriétaire ou locataire d'un bien-fonds situé dans la Municipalité, ou est le conjoint ou la conjointe d'un tel propriétaire ou locataire;
- est citoyenne canadienne;
- est âgée d'au moins 18 ans;
- n'est pas légalement privée du droit de vote.

**FAIT À LA MUNICIPALITÉ DE VAL RITA-HARTY,
CE 27^e JOUR D'AOÛT 2026.**

BARBARA MAJOR
Greffière des élections/Officier de scrutin